

《单词百科:secession是什么意思?secession怎么发音?secession的解释和用法》

英语单词secession是什么意思?secession怎么读?secession怎么发音?简答网为您整理了secession的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



secession怎么读

secession的读音:[sɪˈseʃn]

secession的意思

1、n.退出, 脱离;分离;[史](1861年美国南方十一州的)脱离联邦;

secession的近义词

- 1、**defection** n. (对国家、事业等的) 背叛;
- 2、**separation** n. 分离, 分开;间隔, 距离;[矿]分选; (夫妇) 分居;

3、 **withdrawal** n.撤回;退出;取款;戒毒期;孤僻;

secession的双语例句

1、 They established " the Secession " (stylistically allied with art nouveau).

他们建立起了 “ 分立派 ” (从艺术角度来讲,它属于新艺术).

2、 South Carolina's secession imitated by ten other states and led to the formation of the confederacy.

南卡罗来纳州分离出去,其它十个州也分离出去,便导致了联邦的形成.

3、 At 19.5 days, the somatic cloned mice were delivered by Caesarean secession.

19.5天后, 通过剖腹产获得体细胞克隆小鼠.

4、 South Carolina passed an " ordinance of secession ", and prepared for war.

南卡罗来纳州通过了 “ 脱离联邦法令 ”, 准备打仗.

5、 Vienna Secession is a symbolism junta of Vienna in the 19 th century.

维也纳 “ 分离画派 ” 是十九世纪奥地利的象征主义派别.

6、 The secession demand is rejected and the Colonial Command moves in to pacify the resistance.

脱离要求被否决,殖民地压制武装被派出铲除叛乱.

7、 Nevertheless, no sovereign State can tolerate secession.

但任何主权国家都不会容忍分裂国家的行为.

8、 This secession was a serious challenge to the new President of the USA, Abraham Lincoln.

这种分裂对新任总统亚伯拉罕·林肯是严峻的挑战.

9、 Klimt was a leader in the revolt against the Vienna art establishment known as the Secession.

克里姆特曾是反抗维也纳艺术风格的 “ 分立运动 ” 的领袖之一.

10、...the Ukraine's secession from the Soviet Union.

乌克兰之退出苏联

11、The challenge of Quebec secession to Canada turns out to be a crisis in 1995.

摘要魁北克分离主义对加拿大联邦统一的挑战在1995年达到了危机状态.

12、This, they feel, may lay the groundwork for financial independence and secession.

他们觉得, 如此可以打下财政独立与成功的基础.

13、Of this nature appears to be the assumed right of secession.

擅自的退出权即属于此一性质.

14、In the face of secession, we unified a nation and set the captives free.

面对分裂, 我们团结整个国家,解放了黑奴.

15、In developed slavery regions the majority of white nonslaveholders accepted the political establishment's secession decision.

在奴隶制发达地区,非奴隶主白人的多数则接受了脱离联邦的选择.

16、Plainly the central idea of secession is the essence of anarchy.

显然,脱离联邦的核心思想正是无政府状态的实质所在.

17、Those in the Civil War tradition were Democrats because their forebears had supported secession and slavery.

那些保持内战传统的人成为民主党人,因为他们的祖辈支持脱离联邦和奴隶制.

18、The secession of some southern state from the U.S.A. in the 1860 s lead to a war.

十九世纪六十年代美国南部一些州退出联邦导致了一场内战.

以上是简答网为您整理的secession怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于secession的

用法、secession的释义、secessi

on的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/secession>

